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INTTRP€I.ACJA

Saanowny Panie Prezydencie.

Na wniosek mieszkafic6w Wloclawka. Rodzic6w dzieci uczqszczajqcych do

Szkoty Podstawowej Nr 10 we Wtoclawku.

Zwracam siq z pro(bE o dokonanie naprawy instalacji Sciekowej w Szkole

Podstawowej nr 10. Zastosowana w 2004 roku przepompownia w instalacji

Sciekowej nie spelnia oczekiwanych rezuftat6w. Zasadnym bytoby przywr6cenie

grawitaryjnego odplywu $ciekdw, kt6ry istniaf przed zainstalowaniem

przepompowni. Kaidorazowo po wystEpieniu awarii pompy, poziom Sciek6w

podnosi siq i zalewa piwnice i szatnie uczni6w, powoduje to wydzielanie siq

nieprzyjemnego zapachu powodujqcego ele samopoczucie uczni6w, rodzicSw i

pracownik6w szkoty. Podczas trwania awarii uczniowie nie mogq korzystai z

tazienek i ubikacji z jednego pionu. W zwiqzku z tym chlopcy i dziewczqta

korzystajq ze wsp6lnych toalet - co jest sprzeczne z przepisami i stanowi to
dyskomfort dla uczni6w. Od 2004 roku byfo ponad 50 awarii - w 2019 roku

byto jui 5 awarii. Szkola nie posiada moiliwo$ci technicznych i finansowych na

realizacje takiego zadania. Finanse szkoty niepotrzebnie sq wydatkowane na

kolejne naprawy przepompowni, motna byloby je przeznaczyC na pomoce

dydaktyczne dla ucznidw.
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